
 

 
Referat FAU-møte Fridalen skule 

 
Dato: 20.03.2024 kl. 19-21  

Foreldrerådets arbeidsutvalg  
 

Stad: Filmsalen skulen 
 
 

Saksliste: 

1. (B) Godkjenning av innkalling 
 
Kommentar til punkt 9a. Mads Klausen har vært i dialog med kommunen uten at det var i 
gruppens regi. Fordi Mads er medlem av gruppen ble det plassert under arbeidsgruppen 
Bygg og uteareal. Innkalling ble deretter godkjent. 

 
2. (B) Godkjenning av referat fra FAU-møte 21. februar 2023 

 
Ble poengtert at det var tilfeller av «kontaktlærere» som ikke stilte, ikke «klassekontakter» 
(punkt 4b3). Godkjent etter at nevnte punkt ble korrigert. 

 
3. (I) Rektors hjørne - orienteringssaker 

 
o Skolen må spare inn for å for å holde budsjett (totalt 120 mill for Bergen 

Kommune). Harald har styrt med røde tall i flere år og har redegjort for tallene 
som har sammensatt bakgrunn. Tildelingsmodellen tilsier 27-30 elever på hvert 
rom, men Fridalen har ikke så store klasserom. Flere elever har særskilte behov 
som koster penger. Disse behovene handler vel så mye om helse som om læring, 
og spørsmålet blir om det skal gå på helse- eller skolebudsjettet. Det vil bli en 
politisk høring om dette. Rektor understreker at det ikke stemmer som det står i 
avisen at det skal kuttes og avvik skal meldes. Opplærings- og arbeidsmiljøloven 
skal følges og det skal legges frem mange praksisfortellinger for å underbygge 
hvorfor det er som det er. 

o Nordfløyen av skolen (gml barnehagen) er straks klar for å tas i bruk. Da er 
planen å fortsette med øvrig del av skolebygget. Bekymring for at kommunens 
økonomi vil sette en stopper for det, men mener at jussen er på vår side. Så om 
det stoppes vil rektor og gruppen for Bygg og uteareal kontakte mediene for å 
lage sak. 

o Kvalitetsoppfølgingsmøte: Elevrådet har gjennomført undersøkelse blant 
elevene. Stor grad av trivsel. Noen opplever mobbing, men ingen mobber… 
Skolen har flere 9A-saker. Det settes inn tiltak, men likevel går det i blant galt 
tross 1:1 voksenkontakt.  



o Fridalen er eneste barneskole som får tildelt en miljøarbeider-stilling (lyses ut til 
våren). Skal være en høyskoleutdannet person. I påvente av det har skolen ansatt 
en sykepleier, av hensyn til medisinering av enkelte barn. Skolen har søkt om en 
million kroner for å dekke underskuddet på 5,5 mill for å hjelpe traumatiserte 
barn som har opplevd krig og flukt. Ønsker å samarbeid tettere med Høyskolen 
på Vestlandet, så er søkt om 350.000 til pedagogisk utviklingsarbeid. Barna har 
godt av kontakt med voksne. 

o Er gjennomført noe som heter Spekterundersøkelse for å kartlegge omfang av 
mobbing. Det gir verdifull informasjon som ofte har bakgrunn i sosiale medier og 
som er vanskelig å fange opp på skolen, men som kommer til uttrykk på skolen. 
Typiske eksempler er meldingsutvekslinger på kvelden, eller manglende svar som 
fører til konflikt påfølgende dag på skolen. Det blir uttrykt takknemlighet for at 
skolen gjør denne jobben, det er nå mens de ennå er litt små at de kan formes til 
å bli dannede folk. 

o Rektor minner om utsendt sms om gjenglemte klær. 
 
 

4. Orientering fra FAU-leder 
 

a) (I) Rimeligere alternativer skolefoto.  
En potensiell fotograf ligger til godkjenning hos rektor. Vil gi gratis 
skolekatalog for skolen og rimeligere alternativer for foreldrene 

b) (I) Kvalitetsarbeid med skolen – informasjon fra nestleder. 
Elevrådsundersøkelse viste stort fokus på hærverk på toalettet. Ble foreslått å 
synliggjøre hvilke konsekvenser hærverk fører til, som færre artige ting å 
gjøre, som utstyr i skolegården eller utflukter. SFO-leder Karianne har 
intervjuet barna, og på 3.trinnet har de frem til nå hatt forskjellige aktiviteter 
på ulike rom der barna flyttet seg fra rom til rom, med mye bråk på gangen. 
Nå blir de sittende og man endrer aktivitet på rommet der de er. Har gitt god 
effekt, langt roligere stemning nå. 
Nestleder informerte om vanskelig økonomi, og endring i kriteriene for 
tildeling av nærmiljømidler der vi ikke kan ta kursavgift hvis vi får støtte, til 
tross for at vi har ordningen med å ikke betale hvis man har det vanskelig 
økonomisk. Rektor foreslo at LIM-ordningen ikke burde begrenses til idrett, 
men også til kultur. Så det må vi jobbe veider med, vi kan altså få støtte til 
kursene gjennom en LIM/LKM (Lekser – idrett/kultur – mat).  
Snitching er ikke så stort problem nå for tiden, men man ser kanskje noe mer 
bodyshaming/kommentarer på utseende. Det er viktig med tett kontakt 
lærere – FAU – foresatte. FAU ønsker å få vite om negative trender slik at vi 
kan oppfordre foreldre til å snakke med barna. 
Hvordan være en god venn? Fokusere på at det er tøft og modig å si fra. Å 
være snill er fint, men har kanskje ikke den store appellen blant guttene 
spesielt. 

c) (I) Mulig kompensasjon for vakt en kveld i uken for BUA. 
BUA har nå åpnet og åpningstid er tirs/tors kl17-19. Mulighet for å skaffe 
1000-2000 pr kveld (1 kveld i uken). Foreløpig litt uklare betingelser og 
retningslinjer (mtp HMS).  



d) (I) Videre arbeid søknad om midler til FAU. 
Vi har sendt et brev til kommunen for å redegjøre for konsekvensene av 
endringen i tildelingskriteriene, som kan føre til redusert kurstilbud som vil 
ramme alle. Forslaget ble dessverre vedtatt i Bystyret. Nærmiljømidlene er i 
tillegg redusert til kun 700.000 for hele Bergen. Innspill: Kan man søke om 
støtte til Klangpang og Tween Machine som er veldig populære og gjøre de 
gratis? Det vi evt får formidlet må brukes til det, kan ikke omprioriteres. Guro 
har søkt Fana Sparebank og får svar i juni. 
 

5. Orientering fra kontakt Fridalens nye klær v/Cesilie Wentzel Frøland 
a) (I) Status: 8-9 stk (bare damer) har meldt seg til vakt fra foreldregruppen (ikke 

FAU). 2 pers pr uke er målet. Fått opp stativer og klær i str 110 og oppover og 
sko i str 28 og opp. Har fått inn votter og luer. Må være i orden og leveres i 
åpningstidene til BUA. Vaktene stiller i åpningstidene og skal i den tiden ta i 
mot tøy, henge opp og rydde i tillegg til å betjene kunder. Fridalens nye klær 
kan ikke skaffe FAU inntekt, men står man vakt får man mulighet til å ta med 
seg litt tøy som kompensasjon. Det er lagt opp til donasjon ved kjøp, slik at 
man kan betale mer hvis man ønsker å støtte FAUs arbeid. 

 
6. Orientering fra SFO-kontakt v/Marit Lorentzen 

a) Ingen innmeldte saker 
 

7. Orientering fra arbeidsgruppe Skolemiljø v/Jon Skjold 
a) Ingen innmeldte saker 

 
8. Orientering fra arbeidsgruppe Kurs og kultur v/Stian Sævig 

a) Ingen innmeldte saker 
 

9. Orientering fra arbeidsgruppe Bygg og uteareal v/Mads Jørgen Klausen 
a) (I) Foreslått endring i tekst knyttet til tildeling av nærmiljømidler vil forhindre 

oss i å ta egenandel. Se kommentar under godkjennelse av innkalling. 
b) (I) Oppdatering av trafikksikkerhetsplan – blir utsatt til neste møte 

 
10. Orientering fra arbeidsgruppe 17.mai 

a) (I) Tegneaksjon er i gang. Jobber med å skaffe bærekraftige premier til 
lotterier og finne ut hva de gjorde i fjor. Foreligger ikke noe budsjett, så litt 
vanskelig å vite hva de har å forholde seg til. Aktivitetskortet vurderes å 
settes til 25 kroner og heller øke prisen på kakene. Litt uenighet i gruppen, 
skal ha nytt møte 17.april. En barnehage i nærheten ønsker å delta i skolen 
17.mai-tog, og ønsker navn på en i komiteen. Petter formidler mailadresse til 
Guro. Manglende oppmøte blant foreldre er en bekymring. Det kan være lurt 
å involvere lærerne i kommunikasjonen av hvilken hjelp som trengs, og å ha 
lavere ambisjoner ang vakter. Tiltak for å unngå kø er å selge aktivitetskort 
mens toget går, og å dele skolegården opp i en side med pølser og en side 
med kaker. Det er sendt ut info om fordeling av vakter til foreldrene, nok 
foreldre er målet, ikke bry seg om klasseinndelingen. Det er lite bokser i FAU-
skapet til kasteleker, men der kan man samle opp bokser fra eget forbruk i 



forkant av 17.mai. Om noen har gode forslag så kan det meldes til 17.mai-
komiteen. 

b) (B) Forslag til innkjøp av stylter. Forslag fra Helga om å heller bygge dem selv. 
Hennes far er nevenyttig, hun skal høre med han. Ble vedtatt et tak på 2000 
kroner til innkjøp av materialer for å lage dem selv. Et innspill til premier: 
Color Line deler ofte ut turer som premie, det skal undersøkes. 
 

11. Eventuelt 
a) Ingen innmeldte saker. 

Natteravn starter opp etter påske 1730-21, 7.klasse har ansvaret. Har satt 
opp 6 stk, trenger 3, men mangler folk til 14.juni. Kan melde interesse til 
natteravn.arstad.fridalen@gmail.com 
 

 
Med vennlig hilsen  
FAU-leder for Fridalen skole  
Yngvil Henanger Woxen  
E-post: fridalenskole@gmail.com  
Mob: 97795244 
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